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Geachte raad, 
 
In deze brief ontvangt u de beantwoording op de schriftelijk gestelde vragen over door het 
CDA. Het CDA stelt 6 vragen die betrekking hebben of er voldoende bewustzijn is dat 
hengelsport een niet te onderschatten aangelegenheid is binnen de gemeente en hoe het 
gesteld is met mogelijkheid tot hengelsport.  
 
Vraag 1.  
Is het u bekend dat de hengelsport de vereniging is met de meeste leden? 
Antwoord:  
Ja, na de fusie van de 5 verenigingen. Op de website sport en bewegen in Castricum 
staan de top 10 sportbonden vermeld naar het absoluut aantal leden. De sportvisserij 
staat hier op de vierde plek. De sportvisserij is zeker goed vertegenwoordigd in leden. 
 
Vraag 2.  
Bent u het met ons eens dat een sportvereniging die ook bijdraagt aan de geestelijke 
gezondheid van onze inwoners een echte meerwaarde is voor onze gemeente? 

Antwoord:  
Natuurlijk, geestelijk gezond zijn is erg belangrijk, alles wat daar aan bijdraagt heeft een 
meerwaarde. 
 
Vraag 3.  
Bent u het met ons eens dat er in de gemeente voldoende gelegenheid moet zijn om de 
sport te leren en te kunnen uitoefenen? Dit ook in het belang van de vis en in het belang 
van de waterkwaliteit.  

Antwoord:   
In het algemeen is voldoende gelegenheid voor sporten zeker belangrijk.  
 



Vraag 4.  
Bent u het met ons eens, indien ja bij vraag 3, dat het noodzaak is om een aantal locaties 
in de verschillende kernen aan te wijzen die onderdeel zijn van al onze 
sportaccommodaties?  
 
Antwoord:  
Er zijn in het verleden in gesprekken met de visvereniging diverse plekken aangewezen 
langs vijvers als visplek. Hier wordt het groen op de oever tot aan de waterlijn intensief 
gemaaid. Mogelijk zijn deze plekken in de tijd dichtgegroeid nadat is overgegaan op het 
extensieve maaibeleid. Dit behoeft afstemming om de plekken te herstellen.  
 
Vraag 5. 
Hoe organiseert het college nu het onderhoud om de waterkwaliteit voor ons stedelijk 
water en een gezonde visstand te waarborgen? 
 
Antwoord: 
Het waarborgen van de waterkwaliteit van ons stedelijk water en het bevorderen van een 
gezonde visstand staan hoog in het vaandel. Momenteel wordt het onderhoud opgesplitst 
in twee categorieën: 
 
Natte onderhoud: Het Hoogheemraadschap is verantwoordelijk voor het natte onderhoud 
en voert twee keer per jaar onderhoud uit aan waterplanten. Hierbij wordt in het voorjaar 
ongeveer 60% van de waterplanten gemaaid, en in het najaar wordt dit percentage 
verhoogd naar ongeveer 90%. 
 
Droog onderhoud: Het droge onderhoud valt onder de verantwoordelijkheid van de 
gemeente. De gemeente hanteert een extensief maaibeleid voor de oevers van de vijvers, 
in lijn met het groenbeleidsplan van 2021. Dit maaibeleid draagt positief bij aan het 
behoud van flora en fauna. 
 
Bij het implementeren van het extensieve maaibeleid wordt er echter bewust rekening 
gehouden met een gebalanceerde benadering. Hoewel dit beleid bijdraagt aan de 
biodiversiteit en de natuurlijke habitat, wordt er tevens aandacht besteed aan het behoud 
van toegankelijkheid en visueel genot voor de gemeenschap. Hierbij worden zorgvuldige 
afwegingen gemaakt om de belangen van het milieu en de leefomgeving in harmonie te 
brengen met de behoeften van de lokale bevolking. 
 
Vraag 6. 
Is het college bereidt om het onderhoud van de 1mtr zone op de oever over te nemen van 
het HHNK en het onderhoud waar mogelijk over te dragen aan de visvereniging?  

Antwoord: 
Het onderscheid in de onderhoudsverplichting tussen de gemeente en het HHNK is dat 
HHNK het natte deel onderhoud en de gemeente het droge deel. Dit is vastgelegd in de 
overeenkomst overname stedelijk water. 
De 1m zone afspraak bestaat niet, de droge oever is volledig in onderhoud bij de 
gemeente. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders,  
 

 Dhr. W. van Twuijver Mevr. H.C. Heerschop 
Secretaris Burgemeester 

 
 
 


